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متن پرسش

سلام خدمت استاد عزیز و بزرگوار: چند روز پیش کلیپی از حاج آقای پناهیان دیدم که جالب توجه بود.

درباره اینکه اسلام به این سفارش کرده که فرد برای خودش کار کنه و کارمند کسی نباشه. سوای از

حرف های استاد پناهیان، احادیثی هم در سفاش به تجارت داریم. با توجه به این نکته آیا شما امروزه

کار کردن در بورس و کسب سود از طریق بورس (چه داخلی و چه بین الملی) توصیه می کنید؟ نظر

شما در این باره چی هست؟ در مورد کسب و کار چه توصیه هایی می توانید بفرماد؟ با ابراز ارادت و

محبت فراوان خدمت شما استاد عزیز. با تشکر.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر میآید آنچه انسان با تلاش فکری یا جسمی بهدست میآورد، برای

روح او گواراتر است تا آنکه طیّ یک زد و بندی، مالِ انسان کم یا زیاد شود. موفق باشید


